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Radna Rady Miasta Wloclawek
Wloclawek. dnia 24 wrze3nia2024 r.

SzP.
Krzysztof Kukucki
Preqydent Miosta Woclawek

Interpelacja

W imieniu mieszkanc6w ulicy Wodnej zwracam siE z uprzejmq proSbq o budowE
chodnika oraz ziazd6w do posesji. PragnE podkre6lii, ze ulica Wodna nil jest ulicq dtugq
( 100 m- 150 m). Pobocze tej ulicy jest zaniedbane co wplywa negatywnie na bezpieczeristwo
pieszych i kierowcow oraz estetykq naszego miasta.

uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powyzszej prosby.
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Zalacznik:
Zdjqcie ul. Wodnej




